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ULAŞMAK
İÇİN KARE
KODU OKUT

ANKARA VE 25 İLÇENİN

HABERLERİ İLE YAYINDAYIZ!

Tüm sosyal medya
platformlarında
bizi takip edebilirsiniz;

@AnkaraPostası

ŞANLI ZAFER 101 YAŞINDA
30 Ağustos Zafer Bayramı tüm yurtta

olduğu gibi dün Polatlı'da da coşkuyla
kutlandı. 30 Ağustos Zafer Bayramı'nın
101. Yıldönümü kutlama programına;

Polatlı Kaymakamı Murat Bulacak, Topçu
ve Füze Okulu Komutanı Tümgeneral
Ahmet İbiş, Polatlı Belediye Başkanı

Mürsel Yıldızkaya, Belediye Meclis Üyeleri,
Polatlı İlçe Tarım ve Orman Müdürü

Burhanettin Sütçü, Polatlı İlçe Milli Eğitim
Müdürü İmralı Kaloç, Polatlı İlçe Müftüsü

Hayri Cihangeri, Siyasi Partilerin İlçe
Başkan ve üyeleri, asker, şehit aileleri,

gaziler, sivil toplum kuruluş temsilcileri ve
vatandaşlar katılım sağladı.

POLATLI'YA DEĞER KATACAK PROJELER
Kontrolmatik Teknoloji, güçlü ve
dinamik mühendis kadrosuyla
32'den fazla ülkede uçtan uca
dijital çözümler sunarken,
sürdürülebilir, karbon nötr ve
daha yeşil bir dünya için çevre
dostu teknolojiler geliştiriyor.
Kontrolmatik Teknoloji, Polatlı
Organize Sanayii Bölgesi'nde
gerçekleştirilen açılışta T.C
Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır, Eski Sanayi
ve Teknoloji Bakanı Mustafa
Varank, Kontrolmatik Yönetim
Kurulu Başkanı Sami Aslanhan
konuşma gerçekleştirdi. 6

VELİLERİN ALIŞVERİŞ
TELAŞI BAŞLADI

HABERİ 5. SAYFADA

CHP'DEN 30 AĞUSTOS
ZAFER BAYRAMI TÖRENİ

Cumhuriyet Halk Partisi Polatlı İlçe Başkanlığı 30 Ağustos
Zafer Bayramı'nın 101. Yıl Dönümünde Cumhuriyet

Meydanı'nda alternatif çelenk sunma töreni gerçekleştirdi.

HABERİN DEVAMI 7. SAYFADA

ATA'YA SAYGI, ONUR,
ŞEREF VE ZAFER KOŞUSU

Cumhuriyet'in 100. yılında 100 Km'lik Ata'ya
Saygı; Onur, Şeref ve Zafer Koşusu Polatlı

Duatepe'den başladı.

HABERİN DEVAMI 2. SAYFADA
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Cumhuriyet'in 100. yılında 100
Km'lik Ata'ya Saygı; Onur,
Şeref ve Zafer Koşusu Polatlı
Duatepe'den başladı.
Cumhuriyet'in 100. yılında 100
Km'lik Ata'ya Saygı; Onur, Şeref
ve Zafer Koşusu Polatlı
Duatepe'den başladı. Türkiye
Emekli Subaylar Derneği
(TESUD) ve Polatlı Tarihi Alanlar
Tanıtım Merkezi'nin desteği ile
yapılan Ata'ya Saygı Koşusu
Polatlı Duatepe'den Anıtkabir'e
başladı.
100 KM'lik Ata'ya Saygı; Onur,
Şeref ve Zafer Koşusu'nun
startını sabaha karşı 04.00'da
Duatepe sırtlarında verildi.
Konuya ilişkin sosyal medya
hesabından paylaşım yapan
Polatlı Belediye Başkanı Mürsel
Yıldızkaya; “Cumhuriyetimizin
100. Yıl dönümü dolayısıyla
Polatlı Belediyesi Tarihi Alanlar
Tanıtım Merkezi ve Türkiye
Emekli Subaylar Derneği
(TESUD) ortaklığında
düzenlenen 100 KM'lik Ata'ya
Saygı; Onur, Şeref ve Zafer
Koşusu'nun startını sabaha karşı
04.00'da Duatepe sırtlarında
verdik.” dedi.

ATA'YA SAYGI; ONUR, ŞEREF VE ZAFER
KOŞUSUNUN STARTI DUATEPE’DEN VERİLDİ

Ali Rıza Ovacık
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30 Ağustos Zafer
Bayramı tüm yurtta
olduğu gibi Polatlı'da da
coşkuyla kutlandı.
30 Ağustos Zafer Bayramı
tüm yurtta olduğu gibi
Polatlı'da da coşkuyla
kutlandı. 30 Ağustos Zafer
Bayramı'nın 101.
Yıldönümü kutlama
programına; Polatlı
Kaymakamı Murat
Bulacak, Topçu ve Füze
Okulu Komutanı
Tümgeneral Ahmet İbiş,
Polatlı Belediye Başkanı
Mürsel Yıldızkaya,
Belediye Meclis Üyeleri,
Polatlı İlçe Tarım ve
Orman Müdürü
Burhanettin Sütçü, Polatlı
İlçe Milli Eğitim Müdürü
İmralı Kaloç, Polatlı İlçe
Müftüsü Hayri Cihangeri,
Siyasi Partilerin İlçe
Başkan ve üyeleri, asker,
şehit aileleri, gaziler, sivil
toplum kuruluş temsilcileri
ve vatandaşlar katılım
sağladı.
30 Ağustos Zafer Bayramı
programı; Polatlı
Kaymakamı Murat
Bulacak, Topçu ve Füze
Okulu Komutanı
Tümgeneral Ahmet İbiş ve
Polatlı Belediye Başkanı
Mürsel Yıldızkaya'nın
Atatürk Anıtına
çelenklerini sunması ile
başladı. Saygı duruşu ve
İstiklal Marşı'nın
okunmasının ardından

Şehitlik Anıtı'na geçen
kalabalık çelenk
sunulmasına müteakip
saygı duruşunda
bulunuldu. Çelenk
sunumu ve İstiklal Marşı
bittikten sonra İlçe
Müftülüğü tarafından
Kıran-ı Kerim Tilaveti ve
dua edildi.

ŞEHİTLİK DEFTERİ
İMZALANDI

Şehitlik Anıtı'na yapılan
resmi programın ardından
Polatlı Kaymakamı Murat
Bulacak, Topçu ve Füze
Okulu Komutanı
Tümgeneral Ahmet İbiş ve
Polatlı Belediye Başkanı
Mürsel Yıldızkaya
tarafından Şehitlik Defteri
imzalandı. Şehitlik
Anıtı'nda yapılan
programın ardından
Kaymakam Murat
Bulacak; Topçu ve Füze
Okulu Komutanı
Tümgeneral Ahmet İbiş ve
Polatlı Belediye Başkanı
Mürsel Yıldızkaya ile
birlikte ilçe protokolü,
askeri erkan, sivil toplum
kuruluşları ve siyasi parti
ilçe teşkilatı mensuplarını
makamına kabul ederek
Zafer Bayramı tebriklerini
kabul etti. Kaymakam
Murat Bulacak'ın
makamında kabul edilen
tebriklerin ardından, 30
Ağustos Zafer Bayramı
programı sona erdi.

SİNEM KOPAR

POLATLI'DA ZAFER BAYRAMI COŞKUSU

Millî Eğitim Bakanlığı tarafından
30 Ağustos Zafer Bayramı'nın
101. yıldönümü dolayısıyla kısa
bir film hazırlandı.
Kütahya Dumlupınar Şehitliği'nde
iki gün süren çekimlerde, bir
öğretmenin öğrencisi ile yaptığı
duygu dolu kısa diyalog kameraya
alındı. O diyaloglarda öğretmen
rolünü gönüllü olarak oynayan
sinema ve tiyatro oyuncusu Volkan
Severcan, küçük öğrencisine
"toprak" üzerinden vatan sevgisini
anlattı.
Bir toprak parçasının nasıl vatana
dönüştüğünü ve asla vatan
toprağının verilemeyeceğini küçük
öğrencisine anlatan Severcan, bu
uğurda toprağa düşen binlerce
vatan şehidini andı.
Öğrencisiyle diyaloglar hâlinde
Kurtuluş Savaşı'nın tamamlayıcısı
olan Büyük Taarruz'un ruhu ile
Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve
silah arkadaşlarının verdiği
mücadeleyi anlatan bir öğretmen
karakterindeki Volkan Severcan,
filmin son sahnesinde vatanın
kurtuluşunu dile getirirken Gazi'nin
o meşhur sözüne atıfta bulunarak
düşman askerleri için "Geldikleri
gibi gittiler!" ifadesini kullandı.

MEB'DEN 30 AĞUSTOS'TA "ZAFER YOLU" KISA FİLMİ
MERKEZİ
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İlçe sakinlerinin rahat ve
konforlu bir ulaşım hizmeti
alması için yol bakım,
onarım ve asfalt yenileme
çalışmalarına aralıksız
devam eden Sincan
Belediyesi, asfalt serimi ile
şehri modern bir
görüntüye de
kavuşturuyor.
Sincan Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri tespit
edilen bozuk ve yıpranmış
yolların bakım-onarım
çalışmalarını gece gündüz
demeden yoğun bir şekilde
yürütüyor. Asfalt yenileme
işlemlerine devam eden
ekipler bugüne kadar
yaklaşık 26 bin ton asfalt
serim ve yama çalışması
gerçekleştirdi.
Pınarbaşı, Plevne, Mustafa
Kemal, Malazgirt ve Mareşal
Çakmak Mahalleleri başta
olmak üzere tespit edilen

mahalle ve sokaklara asfalt
yenileme yapılırken; Sincan
Eğitim ve Araştırma
Hastanesi'nin Acil giriş yolu
ve Polatlar Sokak
Hayvanları Bakımevi ve
Rehabilitasyon Merkezi'nin
yolu da Sincan Belediyesi
ekiplerince vatandaşlar için
güvenli ve konforlu ulaşıma
hazır hale getirildi.

Vatandaşın büyük
memnuniyet duyduğu
çalışmalar hakkında bilgi
veren yetkililer, “Ekiplerimiz
yollarımızın kalitesini
artırmak için asfalt yenileme
çalışmalarına devam ediyor.
Sincan'da güvenli ve
konforlu yollar inşa ediyoruz"
dedi.

HABER MERKEZİ

SICAK ASFALT ÇALIŞMASI DEVAM EDİYOR

Tarım ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı, bu yıl
Toprak Mahsulleri Ofisi
(TMO) tarafından alınan
ürünün 10 milyon tonu
geçerek tüm zamanların en
yüksek miktarına ulaştığını
bildirdi. TMO'nun ürün

alımlarına ilişkin sosyal
medya hesabından
paylaşımda bulunan Bakan
Yumaklı, "2023 yılında
TMO tarafından alınan
ürün miktarı 10 milyon tonu
geçerek tüm zamanların en
yüksek alım rekoruna

ulaştı. Bu kapsamda
üreticilerimize 40,5 milyar
lira ürün bedeli ödedik,
ödemeler devam ediyor.
Çiftçilerimizin son ürününü
alana kadar hububat
alımımız devam edecek."
ifadelerine yer verdi.

TMO ALIM MİKTARI
10 MİLYON TONU AŞTI

MERKEZİ



ELEMAN ARANIYOR
Temelli’de bulunan fabrikamıza;
Plastik thermoform üretiminde

yetiştirilmek üzere,
vasıflı vasıfsız,

askerliğini tamamlamış 5 (beş) Bay
eleman alınacaktır.

Yemek+Servis mevcuttur.

İLETİŞİM
0507 528 78 92
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2023-2024 Eğitim Öğretim
yılının gelmesi ile birlikte
kırtasiye malzemeleri
hakkında Ercan Kırtasiye
sahibi Taner Yıldız ile
Polatlı Postası Gazetesi
olarak röportaj
gerçekleştirdik.
2023-2024 Eğitim Öğretim
yılının gelmesi ile birlikte
kırtasiye malzemeleri
hakkında Ercan Kırtasiye
sahibi Taner Yıldız
açıklamalarda bulundu. CE
belgeli ürünler sattığını
vurgulayan Taner Yıldız;

“CE belgeli ürünler
satıyoruz. Özellikle yerli
imalat olan ürünler
satıyoruz. Bunların hepsinin
Sağlık Bakanlığı'ndan onayı
vardır.” dedi.
11 Eylül 2023 Pazartesi
günü 2023-2024 Eğitim-
Öğretim yılının başlayacak
olması ile veliler ilkokula,
ortaokula ve liseye
başlayacak olan çocuklar
için kırtasiye ürünleri
telaşına düştü. Ercan
Kırtasiye sahibi Taner
Yıldız, kırtasiye malzemeleri

hakkında açıklamalarda
bulundu. Özellikle ürünlerin
CE belgeli, sağlık bakanlığı
onaylı ve yerli üretimler
olduğuna dikkat çekti.

YILDIZ: ÖĞRENCİ
MALİYETLERİ DE HEMEN
HEMEN İKİ KATINA ÇIKTI
Gazetemize özel
açıklamalarda bulunan
Taner Yıldız şu ifadelere yer
verdi; “Şimdi öncelikle
serbest piyasayla alakalı
söylüyorum bunu. Herkes
her şeyi istediği gibi
satabiliyor. Bir de alım gücü
olarak yani esnafın alım
gücü olarak farklılıklar
gösterebiliyor. Mesela biz
yerleşik bir kırtasiyeci
olduğumuz için, biz ve bizim
gibi beş on kişi daha vardır
Polatlı'da. Bunlar ürünlerini
on ikinci, birinci ayda çok
büyük zamlardan önce
aldılar. Tamam mı? Aldılar.
Bunun ibaresi,
göstergesiyle de aslında
fiyatlar geçen seneki yine
çok çok fazla artmadı.
Normalde artmış gibi
görünüyor doğal kurlar.
Örnek veriyorum elli beş
liraya sattığın ürünü şu
anda doksan liraya alıyoruz
biz elli beşe sattığımız bir
ürünü. Düşün ki fotokopi
kağıdını geçen sene işte
kırk liraya satıyorduk. Şu
anda aldığımız fiyat zaten
doksan lira. Anlatabildim
mi? Yüzde yüzün üzerinde
çok arttı. Bununla beraber
dolayısıyla öğrenci
maliyetleri de hemen
hemen iki katına çıktı.
İlköğretim okulları için
söylüyorum. Birinci sınıf ve
anasını listeleri çok böyle
yoğun oluyor. Onların
masrafları diğerlerine göre
daha fazla. Ama genel
toparlarsak herkesin alım
gücüyle endeksli, satışı da
farklılıklar gösteriyor.
Dolayısıyla serbest piyasa
bir sabitliği yok. Örnek
veriyorum bizim elli liraya
sattığımız bir ürünü çok eski

kalmıştır birileri kırk liraya
satabiliyor. Geçen seneki
yine hemen hemen iki katı
artmış durumda fiyatlar.”

CE BELGELİ ÜRÜNLER
SATIYORUZ

“Bir de bizim şöyle bir özelli-
ğimiz var. Kırtasiye dükkan-
ları için söylüyorum bunu.
Milyoncular, işte pazar
yerleri, şunlar bunlar onlar
çok fazla beni ilgilendirmi-
yor. Biz ve diğer kırtasiyeci-
lerin sattığı ürünlerin hepsini
müşteriler güvenebilir.
Çünkü CE belgeli ürünler
satıyoruz. Özellikle yerli
imalat olan ürünler
satıyoruz. Bunların hepsinin
Sağlık Bakanlığı'ndan onayı
vardır. Mesela ben sana bir
tanesini örneğini göstere-
yim. Örnek veriyorum.
Markası belli. Tamam mı?
Bu ürün bak CE'sini falan
geçtim. Buğday unundan
üretilmiştir. Türkiye'de
üretilmiştir ve buğday
unundan üretilmiştir. Yani
buna alternatif olabilecek
birçok ürün var Çin malı.

Ama bizler bunu
dükkanımıza sokmayız.
Çünkü gittiği zaman kurudu,
kullanılmadı gibi hemen
müşteriyle ilgili o şikayetler
gelir. Ama bunun bir
milyoncudan bir marketten
yapma şansı yok. Bize
getirir tekrar bırakır. Biz
bunu kullanamadık diye.
Yerli üretim gördüğün gibi.
Mesela TSE belgeli. Yerli
üretim gördüğün gibi. Sağlık
Bakanlığı'ndan onaylı
ürünler. Mesela çantalarda
garanti belgesi de üzerinde.
CE belgesi de üzerinde.
Yerli üretim belgesi de
üzerinde.”
GARANTİ ŞARTLARI VE
YERLİ ÜRETİM SAĞLIK

BAKANLIĞI'NDAN
ONAYLI

“Bunun yanında dediğim
gibi hani Çin malı sağlığa
zararlı kanserojen bir sürü
daha ürün müşteriler
bulabilirler ama biz ve bizim
gibi kırtasiyelerde bir yıl
garantili. Garanti şartları ve
yerli üretim Sağlık

Bakanlığı'ndan onaylı. Bir
daha söylüyorum. Hani biz
Ercan Kırtasiye üzerinde
söylemiyorum bunu.
Polatlı'daki kırtasiye
mağazalarını tercih
ederlerse hem daha
kazançlı çıkacaklardır hem
de daha rahat alışveriş
yapacaklardır. Sonrasında
bu işin olmayanı uymayanı
var. Bunlarla ilgili hepsinde
zaten bir kırtasiyeci de yıl
boyunca o hizmeti
alabilirler. Örnek veriyorum
çanta aldı, yırtıldı, deforme
oldu, şu oldu, bu oldu veya
aksi bir durum oldu. Hiçbir
milyoncu veya bir market
buna tekrar sahip çıkmaz
ama kırtasiyeci onu tekrar
postasıyla gönderir. Tekrar
müşterisine teslim eder. Bu
konuda tekrar bir daha
söylüyorum. Bizim
mağazamız için değil
kırtasiye satan mağazaları,
kırtasiyeci mağazaları tercih
etsinler. Daha karlı
çıkacaklardır.”

ALİ RIZA OVACIK

OKUL ALIŞVERİŞİ TELAŞI BAŞLADI
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Kontrolmatik Teknoloji,
Polatlı Organize Sanayii
Bölgesi'nde
gerçekleştirilen açılışta
T.C Sanayi ve Teknoloji
Bakanı Mehmet Fatih
Kacır, Eski Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mustafa
Varank, Kontrolmatik
Yönetim Kurulu Başkanı
Sami Aslan Han konuşma
gerçekleştirdi.
Kontrolmatik Teknoloji, güçlü
ve dinamik mühendis
kadrosuyla 32'den fazla
ülkede uçtan uca dijital
çözümler sunarken,
sürdürülebilir, karbon nötr ve
daha yeşil bir dünya için
çevre dostu teknolojiler
geliştiriyor. Kontrolmatik
Teknoloji, Polatlı Organize
Sanayii Bölgesi'nde
gerçekleştirilen açılışta T.C
Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır, Eski
Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mustafa Varank,
Kontrolmatik Yönetim Kurulu
Başkanı Sami Aslan Han
konuşma gerçekleştirdi.
Teknoloji ve enerji alanında
küresel oyuncularla rekabet
eden, Türkiye'nin ekonomik
ve teknolojik gelişimine
katkıda bulunan
Kontrolmatik Teknoloji,
Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Cevdet Yılmaz, Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet
Fatih Kacır, eski Sanayi ve
Teknoloji Bakanı AK Parti
Milletvekili Mustafa Varank,
Polatlı Kaymakamı Murat
Bulacak, Polatlı Belediye
Başkanı Mürsel Yıldızkaya,
Cumhuriyet Halk Partisi
Genel Başkan Yardımcısı
Bülent Kuşoğlu, Polatlı
Organize Sanayi Yönetim
Kurulu Başkanı Erol Ünal,
STK temsilcileri, siyasiler ve
çok sayıda vatandaşın
katılımları ile görkemli bir
açılış gerçekleştirdi.
KACIR: SON 20 YILDA 100
YILLIK İCRAATLARA İMZA

ATILDI
T.C Sanayi ve Teknoloji
Bakanı Mehmet Fatih Kacır
açılışta şu ifadelere yer
verdi; Milli Teknoloji Hamlesi
vizyonuyla
gerçekleştirdiğimiz atılımlara
katkı sağlayacak batarya
mobilite ve teknolojilerinde
ülkemizin daha güçlü
olmasını temin edecek
POMEGA açılış töreninde
sizlerle birlikte olmaktan
büyük bir memnuniyet
duyuyor sizleri sevgiyle
saygıyla selamlıyorum.
Ülkemizin refah seviyesini
daha da ileriye taşımak için
aşkla, şekle durmaksızın
çalışıyoruz.
Cumhurbaşkanımız Sayın
Recep Tayip Erdoğan'ın
liderliğinde son 20 yılda 100
yıllık icraatlara imza atıldı.

TÜRKİYE YÜZYILI'NDA
ÖNCELİKLİ HEDEFİMİZ

DÜNYA'NIN EN BÜYÜK 10

EKONOMİSİNDEN BİRİ
OLABİLMEK

Tüm bu kazanımlar ile
birlikte Türkiye Yüzyılı'nda
öncelikli hedefimiz
Dünya'nın en büyük 10
ekonomisinden biri
olabilmek. Bu hedefi
gerçekleştirmeyi ve milli
teknoloji hamlesi vizyonuna
sahip çıkmayı bizden

sonraki nesillere bırakılacak
en değerli miras olarak
vadediyoruz.  Günümüzde
teknolojik ilerleme ve dijital
dönüşüm yeni bir çağın
kapılarını aralıyor.
Türkiye'nin yeni nesil sanayi
politikasının en somut
örneği olan milli
otomobilimiz olan TOGG
paradigma değişimlerine
doğru zamanda yatırım
yaparak ortaya çıkardığımız
lider gelişim
teknolojilerimize en iyi
örnektir.

ÜLKEMİZİ BÖLGESEL
BATARYA ÜRETİM ÜSSÜ

HALİNE GETİRMEYİ
HEDEFLİYORUZ

Bu alanda farklı bataryalarla
yatırımları hızlandırıyor,
ülkemizi bölgesel batarya
üretim üssü haline getirmeyi
hedefliyoruz. Bu amaca
ulaşmak için çeşitli
mekanizmalar var. Batarya
ve enerji depolama
teknolojilerinin
geliştirilmesini ve
üretilmesini destekliyoruz.
Toplam yatırım tutarı
yaklaşık 43 milyar lirayı
bulan ve bugün açılışını
yaptığımız fabrika olmak

üzere altı firmamızı teşvik
sistemimiz kapsamında
destekliyoruz. Küresel
otomotiv sektöründe önemli
paya sahip bir firmamızın da
önümüzdeki dönemde
batarya fabrikamız için
değerlendirme süreçlerini
devam ettirmekte olduğunu
sizlerle paylaşmak
istiyorum.

POMEGA FİRMAMIZ
OLMAK ÜZERE TOPLAM 4

PROJEYİ DE HAMLE
PROGRAMIMIZLA
DESTEKLİYORUZ

Sanayi ve Teknoloji
Bakanlığı olarak katma
değer üretimin arttırılması
amacıyla teknoloji odaklı
sanayi hamlesi programını
hayata geçirdik. Yine bir
POMEGA firmamız olmak
üzere toplam 4 projeyi de
hamle programımızla
destekliyoruz. 3 milyar lira
büyüklüğünde yatırım
gerçekleşecek. Bu yatırımlar
5 yıl içerisinde yaklaşık 50
milyar lira büyüklüğünde
ekonomik katma değer
verecek. TÜBİTAK Burs ve
Destek programları
kapsamında enerji
depolama ve batarya
teknolojileri alanında
2018'den günümüze 285
projeye 620 milyon lira
destek sağladık.
MUTLAKA YURT DIŞINDA

DA ÖNEMLİ İŞ
BİRLİKLERİNİ HAYATA

GEÇİRECEĞİZ
İşte bugün Bakanlık olarak
farklı programlarla
desteklediğimiz önemli bir

teknoloji yatırımını hep
birlikte hayata geçiriyoruz.
Açılışını yaptığımız
POMEGA fabrikası ilk
etapta 500 megabayt sahipli
kapasiteyle faaliyete
geçecek. Tesiste üretilecek
pil hücreleri batarya
paketleri ve enerji depolama
sistemleri enerji
şebekelerinden otomotivden

yenilebilir enerji santrallerine
kadar pek çok alanda
ihtiyaçlara cevap verecek.
POMEGA teknoloji
şirketimizi bu vizyonel
yatırımdan dolayı
huzurlarınızda tebrik etmek
istiyorum. Tabi şunu da
vurgulamak isterim. Batarya
yatırımlarının
sürdürülebilirliğini sağlamak
için olmazsa olmaz unsur
maden tedariğinin güvence
altına alınması. Bu anlayışla
ülkemizde bu alanda Enerji
ve Tabii Kaynaklar
Bakanlığımızla birlikte
maden yatırımlarını teşvik
etmeye devam edeceğiz.
Ayrıca mutlaka yurt dışında
da önemli iş birliklerini
hayata geçireceğiz.

VARANK: BU ÖNEMLİ
YATIRIMIN ANKARA'MIZA,

TÜRKİYE'MİZE HAYIRLI
UĞURLU OLSUN

DİYORUM
Eski Sanayi ve Teknoloji
Bakanı Mustafa Varank
açılışta şu ifadelere yer
verdi; “Temelini attığınız bir
tesisin açılışını yapmak
büyük bir bahtiyarlık. Sayın
Cumhurbaşkanımızın ortaya
koyduğu yatırım, üretim,

istihdam, ihracat vizyonu
anlayışıyla bütün
arkadaşlarımız elinden
gelen gayreti gösteriyor.
Türkiye'yi katma değerli
üretimle kalkındırmanın
derdindeyiz. Bu mana da
batarya teknolojileri
gerçekten önemli bir alan ve
doğru zamanda doğru alana
yapılmış bu yatırımda

inşallah Türkiye'ye büyük
katkılar sağlayacak. Burada
emek verecek, evine ekmek
götürecek arkadaşlarımız
çoğalsın, artsın diyorum ve
tekrar bu önemli yatırımın
Ankara'mıza, Türkiye'mize
hayırlı uğurlu olsun
diyorum.”
ASLANHAN: 600 KİŞİNİN

ÜZERİNDE İSTİHDAM
SAĞLAYACAĞIZ

Kontrolmatik Yönetim Kurulu
Başkanı Sami Aslanhan
konuşmasında şu ifadelere
yer verdi; “Geçen bir buçuk
yıl kadar süre içerisinde
çalışma arkadaşlarım
gerçekten üstün özverileri
sayesinde rekor bir sürede
tesisi tamamladık. Bu
süreçte kamuya da teşekkür
etmek istiyorum. İlgili
bakanlıklarımıza her
aşamada bize destek
oldular. Bizi dinlediler sağ
olsunlar. Burada bu tesisin
birinci fazı şu anda. Yaklaşık
iki milyon adet kadar pil
hücresi üretiyor olacağız.
Tesis tamamlandığında
önümüzdeki yıl sonunda
2021-2025 yılları arasında
yaklaşık 272 milyon dolarlık
bir yatırım yapmış olacağız.

Ve 600 kişinin üzerinde
istihdam sağlayacağız.”
GÜVENLİĞİNİ ARTTIRMA

YÖNÜNDE
ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM

EDECEK
“Bu tesis Avrupa'dan Çin'e
kadar kendi alanındaki ilk
tesis olma özelliğinde ve
diğer ülkelerde destek
olacak. Gerek Avrupa'nın

gerek Türkiye
Cumhuriyeti'nin gerek Orta
Doğu gerek Afrika'nın ihtiyaç
duyduğu güvenli bir tedarik
için olacak burada. Olmazsa
olmazı yeni kimyasallar
geliştirmek gerek dönüm
tarafında gerek güç içerik
ürün tarafından gerek
bataryaların gelim
seviyelerini arttırmak
kapasitelerini arttırmak,
güvenliğini arttırma yönünde
çalışmalarımız devam
edecek.”
BU BİZİM İLK YATIRIMIMIZ

AMA SON OLMAYACAK
“Amacımız kendi kendine
yeten, kendi kendini
besleyen bir ekosistem
oluşturmak. Bu hem ülkemiz
için hem
Cumhurbaşkanımızın ortaya
koyduğu vizyon açısından
hem de bizim de genç ve
dinamik olmamız açısından
çok önemsiyoruz. Yeni bir
dönem başlıyor dediğim
gibi. Biz de burada yerimizi
almak ve geç kalmamak
istiyoruz. O yüzden tekrar
hepinize teşekkür ediyorum.
Dediğim gibi bu bizim ilk
yatırımımız ama son
olmayacak desteklerinizle.”

POLATLI'YA DEĞER KATACAKLAR

Ali Rıza Ovacık
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Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı İlçe Başkanlığı 30
Ağustos Zafer Bayramı'n-
ın 101. Yıl Dönümünde
Cumhuriyet Meydanı'nda
alternatif çelenk sunma
töreni gerçekleştirdi.
Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı İlçe Başkanlığı 30
Ağustos Zafer Bayramı'nın
101. Yıl Dönümünde
Cumhuriyet Meydanı'nda
alternatif çelenk sunma
töreni gerçekleştirdi. Törene
Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı İlçe Yönetimi ve
partililer katıldı. Düzenlenen
törende Cumhuriyet Halk
Partisi Polatlı İlçe Başkanlı-
ğı çelengi Atatürk anıtına
sunuldu. Ardından saygı
duruşu, İstiklal Marşı ve
günün anlam ve önemine
ilişkin konuşma ile tören
sona erdi.

“HATTI MÜDAFAA
YOKTUR, SATHI

MÜDAFAA VARDIR, İŞTE
O SATIH BÜTÜN

VATANDIR.”
Günün anlam ve önemi ile
ilgili konuşma gerçekleştiren
Avukat Dilan İrem Sezen
CHP Yönetim Kurulu Üyesi
şu ifadelere yer verdi; “26
Ağustos... “Ordular! İlk
hedefiniz Akdenizdir, ileri!”
sesi ovayı kapladı. Mavi
gözlü dev Başkomutan
Mustafa Kemal Ya istiklal ya

ölüm demişti. Süvariler yalın
kılıç atıldılar. Nihai hedef
İzmir'di. Sarışın bir kurda
benziyordu. Ve mavi gözleri
çakmak çakmaktı. Büyük
Türk milletinin küllerinden
bir kez daha doğarak Türki-

ye Cumhuriyeti'nin temelle-
rinin çok sağlam bir şekilde
atıldığı, dünya tarihinde ör-
neği çok az bulunan bu bü-
yük zaferin 101. yılı vesile-
siyle bu kutlama ve coşkuyu
yaşamak için burada bulu-

nuyoruz. 30 Ağustos Başku-
mandanlık Meydan Muhare-
besi'nin tam bir zaferle
sonuçlanması, askerin ve
toplumun özgürlüğünü
kazanma azmi ve çok iyi
hazırlanmış savaş planının

zamanlama dâhil tam anla-
mıyla uygulanması sonucu-
dur. Zaferin mimarı büyük
Atatürk'ün “Hattı müdafaa
yoktur, sathı müdafaa
vardır, işte o satıh bütün
vatandır.” sözleriyle kazanı-

lan bu savaş, cephe savaşı
değil, bölge ve bütün vatana
sirayet eden bir zaferdir.”

30 AĞUSTOS ZAFER
BAYRAMIMIZ

KAZANDIRDIĞI
KAVRAMLARLA DAİM

OLSUN
“Zaferin ikinci yılında yani
1924 yılında Türkiye Cum-
huriyeti'nin kurucusu ve
eşsiz lideri Atatürk, Zafer
tepe'de 30 Ağustos Zaferi'ni
şöyle tanımlar: “Hiç şüphe
etmemelidir ki, yeni Türk
devletinin, genç Türkiye
Cumhuriyeti'nin temelleri
burada sağlamlaştırılmış
oldu. Ebedi hayatı burada
taçlandı.” Bize kendi bayra-
ğımız altında, bugünlere
gelmemizi sağlayan imkân-
ları oluşturmak için başta
ülkemizin kurucusu Mustafa
Kemal Atatürk olmak üzere
canlarını vermekte tereddüt
etmeyen şehitlerimizi, gazi-
lerimizi, ömürlerini demok-
ratik, laik Türkiye Cumhuri-
yeti'ni kurmak ve yaşatmak
için sarf eden büyüklerimiz
rahmetle, hürmetle, minnet-
le anıyor, onlara lâyık olma-
ya, hedeflerini korumaya ve
bu hedefleri yüceltmek için
çalışmayı borç biliyoruz. 30
Ağustos Zafer Bayramımız
kazandırdığı kavramlarla
daim olsun!”

BEHRAM CANPOLAT

CHP'DEN 30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMI TÖRENİ
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